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(FOU alm.del-Spørgsmål 114)

2. februar 2010

Besvarelse af FOU spørgsmål 114 stillet efter ønske fra folketingsmedlem Jens Christian Lund, S.

Spørgsmål nr. 114:

Vil ministeren orientere udvalget om ministerens generelle vurdering af økonomien i 
Luftark-projektet, henset til de indhøstede erfaringer med INVERSIA's udfyldelse af kontrakten 
samt i lyset af oplysningerne i §20 spørgsmålene S 712 til S 716?

Svar:

Til brug for besvarelsen har jeg anmodet Forsvarskommandoen om en udtalelse.

Forsvarskommandoen har oplyst følgende:

”Det vurderes ikke, at økonomien på baggrund af emnerne i de fremsatte § 20 spørgsmål vil 
påvirkes i nogen større grad. Det er korrekt, at det ikke længere er muligt at transportere 
passagerer i IL76 flyene, men dette antages ikke at have nogen større betydning for muligheden 
for at afsætte overskudskapaciteten til andre nationer. Dette ligeledes set i lyset af, at IL76 er et 
fragtfly, der ikke er tiltænkt passagertransport.”

Jeg kan henholde mig til Forsvarskommandoens udtalelse.

Forsvarsudvalget 2009-10
FOU alm. del Svar på Spørgsmål 114
Offentligt


